
Pestra pahljača
Dejavnost sveta krajevne

skupnosti Kolodvor in njenih
organov je bila v zadnjih ne-
kaj tednih zelo živahna, aktivi-
ste in občane tega območja pa
v naslednjih dnevih čaka še
veliko pomembnih nalog, ki
bodo utrdile položaj te skup-
nosti in s tem omogočile prak-
tično uresničitev ustanovnih
sprememb. O teh in drugih
nalogah, ki jih morajo rešiti,
smo se pogovarjali s tajnikom
krajevne skupnosti Kolodvor
Francem Habjanom.

— Kakšni so konkretni re-
zultati ustavnih razprav na
vaškem območju?

»Ker je skoraj ena tretina
naših občanov upokojencev, so
večkrat zahtevali, naj jimusta-
va zagotovi redno sprejemanje
revaloriziranih pokojnin, zato
smo sprejeli tudi predlog v
tem smislu.

Prav tako smo podprli pred-
log, da bi materam — gospo
dinjam zagotovili vse tiste pra-
vice, ki jih imajo ostali delov-
ni ljudje, naši občani pa so se
tudi zavzeti za predlog, po
katerem naj bi ustava resnič-
no zagotovila brezplačno osem-
letno šolanje otrok. Za ta pred-
log smo se ogreli predvsem za-
to, ker v naši KS živi veliko
družin, ki prejemajo pod 500
dinarjev dohodka na osebo,
vsi pa vemo, koliko stane os-
novnošolec. Ker vemo, da je
telesna kultura pogosto zane-
marjena, smo sprejeli tudi
predlog, po katerem bi ustava
zagotovila financiranje množič-
ne telesne kulture, ki pa bi
morala bitd tudi obvezni se-
stavni del vzgoje od vrtca do
fakultete.«

— Kakšne naloge ste si pa
zastavili za bližnjo prihodnost?

»Svet bo veliko razpravljal o
stanovanjski problematiki, saj
imamo veliko res težkih sta-
novanjskih problemov. Veliko
je kletnih in podstrešnih sta-
novanj brez vode, sanitarij in
svetlobe, poznamo pa primer,
ko nekdo živi na šestih kvad-
ratnih metrib v prostoru z be-

tonskim podom. Pri ure-
janju stanovanjske problemati-
ke predvsem starejših ljudi bo-
mo prosili za pomoč našo ob-
činsko skupščino.

Naša osnovna naloga pa je
seveda priprava statuta krajev-
ne skupnosti.

— Omenili ste dejazmost ko-
munistov, kaj bi lahko rekli o
tem?

»Od članov ZK pričakujemo
več, kot smo dobili doslej, če-
prav dobro sodelujemo z vod-
stvi družbenopolitičnih organi-
zacij na našem terenu, vseka-
kor želimo vefije konkreteno
delovanje komunistov na jav-
nih zborih in v praktičnih ak-
cijah.«

— Kako pa se pri vas uve-
Ijavlja mladina?

»čeprav v različnih organi-
zacijah pridno sodeluje nekaj
mladih, na našem terenu ne
obstoja mladinski aktiv. Ker
žellmo v naše dejavnosti vklju-
čiti čimveč mladine, bomo z
drugimi družbenopolitičnimi
organizacijami poskušali oživi-
ti mladinsko organizacijo in
vanjo pritegniti čimveč mla-
dih.«

— Kako se vključujete v ob-
likovanje občinskega statuta?

«Kakšnega večjega praktične-
ga sodelovanja ni bilo, saj
smo do sedaj dobili le dva de-
lovna osnutka občinskega sta-
tuta. V občinski statutarni ko-
misiji pa sodeluje predsednik
sveta KS.

— In kaj bi povedali za ko-
nec?

»Zelo nam manjka denarja,
saj zaradi finančne stiske ne
moremo razširiti dejavnosti.
Denarja imamo le toliko, da
pokrijemo najnujnejše ma-
terialne potrebe, vendar se bo
tak način finansiranja moral
urediti, saj smo na javnih
ustavnih razpravah večkrat sli-
šali, da brez denarja tudi kra-
jevna samouprava ne bo mo-
gla zaživeti!«
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